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„ Hogyan változott a gyógyszerfogyasztás a gyógyszerfelírás szabályozása óta? " címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Horváth Ágnes Miniszter
Asszonyhoz .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az egészségügyet és a gyógyszerellátást érintő kormányzati reformok a társadalom
valamennyi rétegét érintik. A gyógyszerek felírását szabályozó rendelkezések az olcsóbb
gyógyszerek használatát preferálják . Ám a gyógyszerpiacon található készítmények ára és
hatékonysága között szoros összefüggés található, tehát nyilvánvalóan az újabb fejlesztésű,
„nyugati" léptékkel is modern készítmények nem tartoznak az olcsóbb kategóriába .

Tisztelt Miniszter Asszony!

- Kérem nyújtson áttekintést a gyógyszerfogyasztás mértékét és az olcsóbb készítmények
használatának változásait illetően, az elmúlt három év vonatkozásában .

- Hány gyógyszer található a magyar piacon és abból hánynak emelkedett és hánynak
csökkent az ára?

- Mely gyógyszerek fogyasztása terén tapasztalták a legdrasztikusabb csökkenést az új
gyógyszer felírási rendelkezések nyomán?

Tisztelettel várom válaszát .

Erdős Norbert

írásbeli kérdés
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